
Aanvulling op verslag van bijeenkomst d.d. 26 september 2017 
 
Onder dankzegging heb ik uw notulen en overzicht schema ontvangen. 
Met betrekking tot de notulen welke zijn gemaakt van de bijeenkomst voor 
alle wijkbewoners en buurtcomité graag de volgende opmerking. 
 
Ondergetekende heeft tijdens deze avond aangegeven dat hij het namens 
de Flatvereniging  niet juist vindt dat de wijkpanels niet reageren op 
brieven met aandachtspunten die namen onze vereniging aan de Gemeente zijn 
verzonden. Ook hebben de wijkpanels geen moeite genomen om überhaupt 
te informeren naar de belangen van de Schrijversbuurt. Dit had hen gesierd 
zeker als ze namens de Schrijversbuurt denken de belangen te kunnen vertegenwoordigen 
immers gaat het juist bij de Schrijversbuurt als naaste buren van het te ontwikkelen 
gebied om zeer belangrijke zaken. 
 
Graag zag ik bovenstaand toegevoegd aan de notulen.  
 
Bestuur Bilderdijkfkat 
 


